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Vragen van de leden Van Engelshoven en Raemakers (beiden D66) aan de 
Minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over het publiceren 
van uitslagen per stembureau (ingezonden 31 maart 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Stemgegevens verdwijnen in het grote 
vergeetboek»?1 

Vraag 2
Klopt het dat de Kiesraad ten gevolge van het aangepaste stemtelproces de 
verkiezingsuitslag per stembureau niet heeft verzameld? Zo ja, waarom is 
ervoor gekozen dat niet te doen? 

Vraag 3
Welk percentage van de Nederlandse gemeenten heeft de uitslagen op 
stembureauniveau gepubliceerd? Welk percentage van de kiesgerechtigden is 
hiermee omvat? 

Vraag 4
Onder welke voorwaarden kunnen mensen bij gemeenten op inzagemomen-
ten binnen drie maanden na de verkiezingen de uitslagen per stembureau 
inzien? Geeft dit, bij alle gemeenten, voldoende mogelijkheden voor 
geïnteresseerden om de verkiezingsuitslag goed te kunnen controleren? 

Vraag 5
Hoe verhoudt de beperkte publicatie door gemeenten van verkiezingsuitsla-
gen zich tot de Kieswet, de Wet hergebruik overheidsinformatie en het 
kabinetsbeleid ten aanzien van open data? 

Vraag 6
Bent u bereid te garanderen dat voor vernietiging van de stembescheiden 
van alle stembureaus, de uitslagen online gepubliceerd zijn en de Kiesraad 
actief bij te staan in de pogingen daartoe? Zo nee, waarom niet en welke 
gevolgen heeft dat voor o.a. historisch en politicologisch onderzoek? 

1 Volkskrant van 29 maart 2017
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Vraag 7
Neemt u de beperkte publicatie van verkiezingsuitslagen bij stembureaus mee 
in de evaluatie van de verkiezingen? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van de leden 
Amhaouch en Omtzigt (beiden CDA), ingezonden 30 maart 2017 (vraagnum-
mer 2017Z04202).
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